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Petycja

W imieniu mieszkańców  ulicy  Zielonej  zwracam  się  z  uprzejmą  prośbą  o
przyłączenie  naszych  gospodarstw  domowych  do  światłowodu  i  umożliwienie
korzystania z usług świadczonych z wykorzystaniem wyżej wymienionej technologii.
Umotywowaniem prośby są chociażby niskie prędkości świadczonych usług poprzez
internet radiowy – jedyny dostępny na tym osiedlu. Nie mamy tutaj dostępu do  tzw.
TV „kablowej”, a więc również nie mamy możliwości abyśmy skorzystali z internetu
operatorów  kablowych.  Czujemy  się  w  kwestii  dostępności  usług  cyfrowych  –
pominięci.

Umożliwienie codziennego korzystania ze światłowodu znacznie poprawi nam
jakość usług sieciowych oraz pozwoli na świadczenie mieszkańcom wysokiej jakości
telewizji czy chociażby telefonii. Ponadto gospodarstwa domowe zyskają możliwość
korzystania  z  całego  wachlarza  usług  konwergentnych  na  najwyższym  poziomie
oferowanych przez operatorów dla klientów indywidualnych. 

Obecnie powstaje światłowód przy drodze wojewódzkiej - Armii Krajowej. Na
ulicy  Zielonej  istnieje  również  węzeł  światłowodowy,  który  znajduje  się  w
Państwowej  Straży  Pożarnej.  Sprawdzić  to  można  poprzez  stronę  Urzędu
Komunikacji Elektronicznej.

W załącznikach przesyłam moim zdaniem istotne informacje. Jestem również
w stanie zebrać podpisy od mieszkańców ulicy Zielonej gdyby była taka potrzeba.

Proszę o pozytywne rozpatrzenie naszej petycji.

      Z poważaniem w imieniu mieszkańców 
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